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Vergadering: 11 juni 2018 in de Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Aad Kramer, Jacco Stuijvenberg, Willy Schipper (notulist), Cees 

Rutsen, Hans Verheggen 
Afwezig:  Elli Ruijter, Harry Piket (PvdA) 
Gasten:  Peter Vlam (VVD), Jonne vd Beek (VVD), Ruud Bakker (CDA) 
 

Helga opent de vergadering met een welkom aan een ieder en een voorstel rondje voor Ruud Bakker. 
Ook stelt ze ons op de hoogte van Eli haar afwezigheid . 

1. Opmerkingen n.a.v. de notulen van 23-04-2018: De situatie m.b.t. glasvezel wordt nog even 

afgewacht i.v.m. nog een laatste poging om toch aan het percentage te komen door Gemeente 

en e-Fiber. 

De Tafel voor bij het publicatie bord komt rond de herfstvakantie.  
Deze notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  
 

2. Ingekomen post. 

Sloepen netwerk: Dit zal in de brugpraat worden geplaatst. 
Kinderkermis: Wordt voor kennisgeving aangenomen. 
Subsidie aanvraag 2019: Deze aanvraag zal Helga verzorgen evt in samenwerking met Elli. 
 

3. Herstel Vlotbrug: Eindelijk dan toch open op 1 juni 2018. Het was die middag nog erg spannend. 

Door de provincie is besloten om geen feestelijke opening te doen i.v.m. de lange duur van het 

herstel. Met andere woorden wel of geen feestje er zou altijd commentaar geweest zijn, was de 

gedachte.  

Tegemoetkoming kosten extra kilometers. Door Willy is bezwaar gemaakt tegen de afwijzing 
van de provincie en ook heeft zij de veroorzaker het schip Securitas van de VOF Securitas 
aansprakelijk gesteld. Maar zowel van de provincie als van de verzekeringsmaatschappij van 
Securitas (TVM) heeft zij een afwijzing gekregen. Dit omdat er geen causaal verband bestaat 
tussen haar schade en provincie cq securitas. Na overleg met haar rechtsbijstandsverzekering 
heeft zij besloten om het verlies te nemen. Als er een gecombineerde aanvraag van de 
ondernemers naar de provincie gaat mits goed gefundeerd en gespecificeerd acht de 
rechtsbijstandsverzekering dit wel een haalbare actie. Helga is daar nog mee bezig in overleg met 
de ondernemers Federatie.  

4. Verkeersoverlast Grote Sloot: Het asfalt ter hoogte van de B&B is hersteld; dat is wat eerder 

gebeurd dan gepland. Ook de fundering van de weg is aangepast en ook de indeling. De eerste 

ervaringen zijn gunstig. Veel minder trillingen. De verkeerssmiley zal weer gevraagd worden om 

op zowel de Burgerweg als de Grote Sloot te worden geplaatst om te kijken wat het effect is van 

de versmallingen die zijn aangebracht.  

 
Meld en Herstel: de lantaarnpaal aan de Grote Sloot is nog niet gemaakt. Het vervangen van het 
asfalt door klinkers op het garageplein zal in het najaar plaats vinden.  
 



E. Ruijter-Masteling   
 
 

                         NOTULEN  
   

 

5. Dorpswerk NH Privacy wetgeving : Willy heeft het stappenplan van Dorpswerk doorlopen en 

daar antwoorden op gevonden cq tijdens de vergadering voor gekregen. Zij zal het document 

verder aanpassen zodat het op de website kan worden gepubliceerd. Voor de contributie voor de 

Brugpraat van 2019 zal zij een lijst maken waarop een ieder persoonlijk moet intekenen en 

verklaren bekend te zijn met het feit dat deze gegevens onder de privacywet vallen (VAG 2018). 

 

6. Jaarmarkt: De onderwerpen op de jaarmarkt zullen zijn: is er behoefte aan een huiskamerproject 

in Burgerbrug en wat zijn de ideeën voor de € 2,= per inwoner die de gemeente wil uittrekken 

voor dorpsplannen. Ook kunnen er plannen komen voor de zandbakken en een discussie over de 

vaste oever verbinding zal er ongetwijfeld ook komen. Voor de contributie 2019 van € 5,= zal 

Willy lijsten maken.  

 
De volgende personen zullen de kraam bemensen : 

 9.30-12.00 Willy en Helga  

12.00-14.00 Jacco en Cees  

14.00-16.00 Aad en Helga  

7.     Wat verder ter tafel komt: De OldSkoel en wel het kleuterlokaal:Helga heeft het voortouw 
genomen om deze ruimte voor de jeugd van 12- 18 jaar te gebruiken en de mogelijkheden 
onderzocht om dit samen met de kidsclub te doen. De kidsclub heeft er vanaf gezien. De indruk 
wordt gewekt dat het bestuur van de OldSkoel de jeugd er niet wil hebben. Er ontstaat een 
discussie m.b.t. dit onderwerp. Helga gaat hierover nog in gesprek met wethouder 
Beemsterboer. Vooral wat betreft de financiële voorwaarden voor mensen buiten de gemeente 
die nu gebruik maken van de OldSkoel. 

Zandbakken meester Bollplein en Zwanenplein: dit zal in de Brugpraat worden behandeld.  

Windmolens Kennemerwind: er zullen gelijksoortige windmolens worden geplaatst ter 
vervanging van de huidige/defecte. Op 27 juni is er een voorlichtingsavond in Café Halfweg ook 
over participatie. Dit zal op de website worden geplaatst . 

Rondvraag: Jonne vraagt naar de bereikbaarheid van de politie. Wie is de wijkagent? Misschien 
kan hij zich voorstellen in de Brugpraat.  

Jacco vraagt naar de Cruyffoundation. Irene Kramer is bezig om bij het wandelpad langs de 
waterberging achter Croon en Bergh iets dergelijks te realiseren. Jacco zal contact met haar 
opnemen.  

Ruud vraagt naar Nextdoor wat is dit? Helga laat het zien en legt het uit.  

8      Helga sluit deze vergadering zo rond 21.45 uur met een wel thuis en tot op de jaarmarkt op 15-
07-2018. 

 

De eerstvolgende Dorpsraadvergadering is op maandag 10 september a.s. 


